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Vergadering woensdag  7 juni 2023 om 19.30 in de Kruisdam. 
 

1. Opening en Welkom: 
Aanwezig: Otger Meuwissen, Joost Nachbahr, Cees Kuijlaars, Jaap Diepenveen, René Rovers, 
Marjolein van Houten, Kas Horstman en Rob de Graeve 
Afwezig met kennisgeving: Bert v.d. Broek, Johan Kremer 
 

2. Introductie van de 4 vrijwilligers als bestuur ondersteuners en de vrijwilliger die aansluit bij 
het bestuur vanuit de adviescommissie:  
Otger geeft een korte toelichting hoe vanuit de positie van de advies commissie het idee is 
ontstaan om tijdelijk een beroep te doen op oud-(Bestuur)leden om gedurende een periode 
van 6 maanden het volgende te doen; 
- Ondersteuning verlenen aan het bestaande bestuur bij taken die genoemd zijn in het 

organogram, al dan niet geprioriteerd. (zie ook het voorstel van 7.6.2023 van het huidige 
bestuur vwb. de voorgestelde werkverdeling onderling) 

- Binnen die periode te onderzoeken of er nieuwe kandidaten kunnen worden gevonden 
voor een bestuursfunctie binnen de stichting 

- Stil staan bij hetgeen is geweest, wat nu is en wat het in de toekomst moet worden 
binnen en met de stichting ( een plan B maken voor het geval dat….)  
 

Vooralsnog zal een ieder zich hierop  gaan beraden en op 19.7.2023 tijdens een afzonderlijke 
vergadering elkaar hierover informeren. 

 
3. Verslag Kennismakingsgesprek op 7.6.2023 met de heer Peter  Schoeman, opvolger van Bas 

de Jong (WAP)  
Tijdens een “tentsessie” in de Varenmeent op 7.6.2023 heeft Rob de Graeve, samen met 
Chiel Eendenburg, van 19.00 – 19.30 kennis gemaakt met Peter Schoeman. Gezien de korte 
gesprekstijd is besloten een afspraak te maken om eea. eens rustig met elkaar te bespreken 
met name waar het gaat over burgerparticipatie, voorlichting, terugkoppeling aan bewoners,  
rolverdeling tussen diverse participanten, aangeboden alternatieven en het proces zoals het 
tot nu toe is gegaan en hoe het in de toekomst zou kunnen gaan. ( denk hierbij aan de gang 
van zaken zoals zoals tot op heden gevolgd is  bij het project wonen) 
 

4. Aanvullingen op de reguliere agenda: (inbreng van de deelnemers en diverse mailtjes) 
Deze worden tijdens de vergadering afgehandeld. 
 

5. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Activiteiten en Evenementen  
(Marjolein van Houten-v.d. Veen)  
- Het 60 jarig bestaan van de Meent:  

Het geschreven stuk in het wijkblad levert te weinig respons op. Na de vakantieperiode  
(in september) wordt op andere manieren geprobeerd de wijkbewoner hiervoor te 
interesseren en te enthousiasmeren.  

- “Gouden Koets” ( een mobiliteitsvoorziening binnen de Meent net als in de Kerkelanden) 
De middelen zijn inmiddels aanwezig, er worden gesprekken gevoerd met diverse 
partijen om invulling te geven aan het idee en er zal daarna een Plan van Aanpak worden 
gemaakt. 

- Overleg met Meent Cultureel:  
Er vindt op 12.6.2023 nader overleg plaats over de rol, inhoud en financiën. 
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- Voor het houden van een BBQ is een vergunning nodig. De initiatiefnemers zijn inmiddels 
op de hoogte gesteld. 

- Er is weer interesse voor het opstarten van het hardloop evenement“ Rondje Meent”. 
Geïnteresseerden kunnen zich melden met een plan van Aanpak bij de coördinator AenE. 

- Samen met de coördinator van de welzijnsontmoeting wordt gewerkt aan een cursus 
voor vrijwilligers omtrent het creëren van een dementievriendelijk wijk.  
Nadere informatie volgt. 

- Het houden van zomeractiviteiten zal zich voorlopig even beperken tot “Sjoelen” en het 
spelen van “Mens Erger je Niet” in de Kruisdam. Er staan nog meerdere activiteiten in de 
planning maar die zijn nog niet concreet genoeg uitgewerkt.  Ter info: als er kosten mee 
zijn gemoeid die niet kunnen worden gedragen door de wijkbewoner zelf dan staat 
verwijzing naar het informatiepunt open voor het doen van een aanvraag en een beroep 
op de minimaregelingen van de gemeente. Dit geldt overigens voor alle georganiseerde 
activiteiten binnen ( en eventueel buiten) de Kruisdam. 

 
6. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent wijkbeheer,  

(René Rovers)   
- René verbaast zich over de weinige informatie omtrent (voorgenomen) activiteiten van 

de gemeente binnen de Meent. De voorlichting is minimaal en het zou voor de bewoners 
zeker interessant kunnen zijn te weten wanneer een voornemen van de gemeente ook 
daadwerkelijk tot uitvoering komt. 
Hij zal hiervoor naar een contactpersoon zoeken binnen de gemeente ( via de 
wijkregisseur?) 

- Verder zal binnenkort een voorlichting worden gevolgd omtrent de 
mobiliteit/omgevingsvisie in theater de Vorstin in Hilversum. 

 
7. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Communicatie en informatie  

(Kas Horstman)  
- De extra digitale aansluiting voor INOVUM is besproken met personeel van  INOVUM 

zelf. Indien er een extra aansluiting moet komen dan zullen zij contact moeten opnemen 
met bv. Ziggo en hierover zelf nadere afspraken maken. Eventueel kan door de stichting 
ondersteuning worden verleend bij de aanleg hiervan. Peter….. van INOVUM is inmiddels 
op de hoogte gesteld. 

- Omtrent de samenstelling van een bellijst/smoelenboek wordt een afwachtend houding 
aangenomen. (waar ligt het initiatief hiervoor?) 

 
8. Verslag van de bestuursvergadering van 24 mei 2023: Deze wordt goedgekeurd. Kas zal 

zorgen voor publicatie op de site en verzending naar de aanspreekpunten. 
 

9. Vervolg op de Transitie Kruisdam en de rolverdeling tussen functioneel beheerder en sociaal 
verbinder:   
Rob deelt mee dat de transformatie, zoals gepland in het implementatieplan, op schema ligt. 
Na de vakantie van de functioneel beheerder zal een start worden gemaakt met aanpassing 
van de Barruimte en Middenzaal en zullen de puntjes opde “I” worden gezet in de Pleinzaal. 
 
Tevens legt Rob aan de groep uit wat het verschil is tussen functioneel beheer en sociaal 
verbinden. Met name de taakverdeling speelt hierbij een rol. Voor 2024 is een gevoerd 
gesprek met de gemeente aanleiding om het aantal uren waarvoor subsidie wordt verkregen 
terug te gaan brengen naar 20 in plaats van de 32 in 2023 en de openingstijden voor het 
publiek vast te stellen op 5 dagen per week van 9.00 – 13.00 uur mits de transformatie dan 
tot een goed einde is gebracht. 
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Club activiteiten en gemaakte afspraken gaan in de middag en avond gewoon door zoals 
gepland via het geautomatiseerde systeem. 
 

10. Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:  
- uitkomst aanvraag subsidie Zon MW inzake de organisatie van een Alzheimercafé: 

Er is inmiddels subsidie toegekend! Het plan van Aanpak kan nader worden uitgewerkt. 
  

11. Ontvangen mailtjes t.a.v.:         
- Activiteit Yoga en de verhuur van een andere ruimte in de Kruisdam: 

Hert bestuur gaat akkoord met een financiële overgangssituatie voor het komende 
seizoen voor betrokkene omdat het verzoek om te wisselen van ruimte wordt gedaan 
door de stichting. Betrokkene wordt z.s.m. van dit besluit op de hoogte gesteld.  
  

- Mail van de Buurtsportcoach met het verzoek om een link op de site van de SHM aan te 
brengen betreffende “valpreventie” is inmiddels gerealiseerd.   
 

- De mail van Jeroen Verheijen omtrent de intocht van Sinterklaas in 2023 wordt voor 
kennisgeving aangenomen. 

 
 

12. Rondvraag: hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

 

13. Volgende reguliere vergadering van het bestuur: woensdag 5.7.2023 om19.30 in de Kruisdam 

 

14. woensdag  19 juli 2023 om 19.30 in de Kruisdam zal volledig worden gevuld met een discussie 
omtrent de interne werkverdeling van de (interim) leden  van het bestuur.  

 

15. sluiting! 22.00 uur. 
 

Aan alle geïnteresseerde wijkbewoners;  
Het staat iedereen vrij om nadere informatie op te vragen aan het 
bestuur indien de notulen (te) onduidelijk zijn. 
Vragen kunnen worden gericht via mailadres;  
bestuur@hilversumsemeent.nl 
 

 

 


